
 

Schriftelijke raadsvragen ex artikel 38 RvO inzake referendum 

Spaarndam grenscorrectie 

 

In het Haarlems Dagblad van 19 maart 2019 stond het artikel ‘Dorpsraad: Laat Spaarndam-

Oost op 23 mei ook stemmen over grenscorrectie’.  

 

Voorzitter Jolijt de Jongh van de dorpsraad Spaarndam oppert in dit artikel het idee om 

tegelijkertijd met de verkiezingen voor het Europees Parlement op 23 mei 2019 de 

inwoners van Spaarndam-Oost zelf te laten kiezen of ze bij de gemeente Haarlem of 

Haarlemmermeer willen horen.  

 

Dit idee is ontstaan naar aanleiding van een brief van minister Kasja Ollongren eerder deze 

maand aan de Gedeputeerde Staten van Noord Holland. In deze brief stond informatie over 

de mogelijke grenscorrectie van Spaarndam, waarvan het westelijk deel in Haarlem ligt en 

het oostelijke deel in Haarlemmermeer.  

 

Minister Kasja Ollongren wil dat het college van de Gedeputeerde Staten met de twee 

gemeenten en de inwoners van Spaarndam gaat verkennen of een grenscorrectie een 

‘duurzame oplossing’ is. Daarnaast verzoekt Ollongren de Gedeputeerde Staten te 

onderzoeken of de aanpassing draagvlak heeft onder de inwoners van Spaarndam.  

 

Naar aanleiding van dat artikel heeft de D66 fractie Haarlem de volgende vragen aan het 

college: 

 

- Is het college bereid om op korte termijn in gesprek te gaan met de Gedeputeerde Staten 
van Noord Holland en de gemeente Haarlemmermeer over de wijze waarop zou kunnen 
worden onderzocht of een grenscorrectie een ‘duurzame oplossing’ is en of een 
dergelijke aanpassing draagvlak heeft onder de inwoners van Spaarndam? 

 

- Is het college bereid om in dat gesprek ook de suggestie van de voorzitter van de 
Dorpsraad Spaarndam voor te stellen, zodat het draagvlak voor een grenscorrectie bij de 
verkiezingen van 23 mei 2019 in kaart kan worden gebracht? 

 

Maarten Rijssenbeek D66 Haarlem 

 

 
 


